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Zápis z jednání obecního zastupitelstva 12. 7. 2023, 

č. j. 6/2023 

I.) ZAHÁJENÍ: 18:00 hod. 

Přítomni: Burešová Romana, Buriánek Martin, David Roman, Kejdová Jana, Kozák Martin, Řezníčková 

Jarmila, Šmída Jiří 

Omluveni: Ing. Báča Petr, Ing. Gálová Helena  

Neomluveni:  

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Kejdová Jana 

Ověřovatelé:   Buriánek Martin, Šmída Jiří 

 

III.) PROGRAM JEDNÁNÍ: 
1. Smlouvy: 

• Smlouva o zřízení služebnosti – Správa železnic, s.o., Praha – Nové Město, 

• Smlouva o poskytování hostingových služeb – W Partner s.r.o., Běchyně, 

• Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí individuální dotace – Pardubický kraj, 

• Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti – ČEZ Distribuce, a.s., Děčín. 

 

2. Obecně závazné vyhlášky – o systému + zrušující + pohyb psů. 

3. Výběrové řízení na zhotovitele opravy komunikace p.č. 2164/18 v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové. 

4. Výměna kotlů v obecní bytovce. 

5. Osvětlení víceúčelového hřiště. 

6. Cyklostezka – zhotovitel projektové dokumentace. 

7. Zafixování ceny plynu pro rok 2024. 

8. Rozpočtové opatření obce č. 5. 

9. Žádosti: 

• o vyjádření k projektové dokumentaci D35 Staré Město - Mohelnice, 

• o finanční dar na dopravu žáků z Petrušova do ZŠ, 

• o individuální neinvestiční dotaci, 

• o opravu dvou příjezdových komunikací k chatám v Petrušově, 

• o dar na podporu sociálních služeb – Centrum J.J.Pestalozziho, o.p.s., Chrudim. 

10. Pozemky: 

• pronájem p.č. 826/25 o výměře 275 m² a p.č. 102/2 o výměře 22 m² v k.ú. Radišov, 

• prodej p.č. 826/26 o výměře 85 m² a 826/27 o výměře 54 m² v k.ú. Radišov. 

11. Různé: 

• Stížnost – Městský úřad Moravská Třebová. 

12. Diskuze + Závěr. 

 

Romana Burešová oznámila, že pořizuje zvukový záznam za účelem zveřejnění na facebookových 

stránkách Zvukové záznamy z průběhu jednání zastupitelstva obce Staré Město.  

Pan XXXX se paní Burešové zeptal, proč není ještě zveřejněn záznam z minulého jednání? Paní 

Burešová odpověděla, že zatím není. 
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Schválení programu  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání. 

 

                Pro      7      Proti     0     Zdrželi se   0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

O slovo se přihlásila paní Burešová a požádala o doplnění zápisu ze dne 31. 5. 2023.  

 

Bod 7 Výměna kotlů v obecní bytovce: Všechna jména občanů byla v zápise anonymizována, pouze 

v tomto bodě jméno jednoho občana zůstalo, tedy by na toto chtěla paní Burešová upozornit. 

 

Bod 11 Pozemky: Záměr na prodej části pozemku p.č. 1231 trvalý travní porost v k.ú. Petrušov. Doplnit, 

že se jedná o pozemek mimo zastavitelné území a v usnesení uvést výměru, tedy, že Zastupitelstvo obce 

schvaluje záměr na prodej části pozemku p.č. 1231 trvalý travní porost o výměře cca 619 m² v k.ú. 

Petrušov. 

 

Bod Různé: Ke zpevnění otočné plochy pro jednotky IZS doplnit také stanovisko Obce, tedy: „Paní 

starostka uvedla, že nesouhlasí s vyasfaltováním otočiště, že se případně cesta prodlouží do našeho 

pozemku. Navrhla vyčkat jaké stanovisko bude vydáno po kolaudaci rodinného domu. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění zápisu o námitky paní Burešové.  

 

                Pro    7        Proti       0   Zdrželi se   0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

Ad 1) Smlouvy: 

a) Smlouva o zřízení služebnosti – Správa železnic, s.o., Praha 1 – Nové Město 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o zřízení služebnosti se Správou železnic, s.o., Dlážděná 

1003/7, 110 00 Praha 1, IČ: 70994234, s jednorázovou odměnou ve výši 10 000 Kč. 

 

                Pro       7      Proti    0      Zdrželi se   0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

b) Smlouva o poskytování hostingových služeb – W Partner s.r.o., Bechyně 

Obec využívá služeb hostingových serverů pro své webové stránky od společnosti W Partner s.r.o. a dle 

legislativní povinnosti musíme mít se společností uzavřenu písemnou smlouvu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o poskytování hostingových služeb s firmou W Partner, 

s.r.o., 5. května 846, 391 65 Bechyně, IČ: 26071151. 

 

 

                Pro    7         Proti   0    Zdrželi se    0 

Usnesení č. 4 bylo schváleno 
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c) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí individuální dotace – Pardubický kraj 

Jedná se o dotaci Pardubického kraje, která bude poskytnuta ve výši 750 000 Kč při pořízení nové 

automobilové stříkačky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí individuální účelové dotace na 

novou cisternovou automobilovou stříkačku pro jednotku SDH obce z rozpočtu Pardubického 

kraje v rámci dotačního programu MV – GŘ HZS ČR 2023 s Pardubickým krajem, Komenského 

náměstí 125, 532 11 Pardubice, IČ: 70892822, s částkou 750 000 Kč. 

 

 

                Pro     7       Proti    0      Zdrželi se   0 

Usnesení č. 5 bylo schváleno 

 

d) Smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti – ČEZ Distribuce, a.s., Děčín 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-

2024460/VB/1 s ČEZ Distribuce, a.s.,Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČ: 24729035, která nahrazuje 

Smlouvu o smlouvě budoucí, která byla schválena na jednání zastupitelstva dne 8. 6. 2022. 

 

                 

Ad 2) Obecně závazné vyhlášky – o systému + zrušující + pohyb psů 

Obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému odpadového hospodářství je třeba doplnit, 

protože naše vyhláška neobsahovala způsob sbírání plastů v pytlích. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku o stanovení obecního systému 

odpadového hospodářství. 

 

 

                Pro    7       Proti  0    Zdrželi se   0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

 

Starostka vysvětlila, že dříve jsme dle Obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství od drobných prodejců vybírali poplatek za užívání veřejného prostranství. Nyní 

jezdí prodejců méně a jezdí většinou po pracovní době, a tedy nemáme poplatek, kdy a jak vybírat. Proto 

nám bylo Ministerstvem vnitra doporučeno tuto obecně závaznou vyhlášku zrušit. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se ruší obecně závazná vyhláška 

č. 8/2007, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství. 

 

 

                Pro      7     Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 7 bylo schváleno 
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Jedná se o aktualizaci vyhlášky, která stanovuje pravidla pro pohyb psů na veřejném prostranství v obci 

Staré Město, která vymezuje prostory pro volné pobíhání psů. Dříve byla ve vyhlášce uvedena konkrétní 

parcelní čísla, nyní jsou uvedena pouze veřejná prostranství v obcích Staré Město, Radišov, Petrušov               

a Bílá Studně a je uvedeno, že je možné se na těchto místech pohybovat se psem na vodítku, na vodítku 

s náhubkem nebo pouze s náhubkem. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Obecně závaznou vyhlášku, kterou se stanovují pravidla pro pohyb 

psů na veřejném prostranství v obci Staré Město a vymezuje prostory pro volné pobíhání psů. 

 

 

                Pro       7    Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

 

 

Ad 3) Výběrové řízení na zhotovitele opravy komunikace p.č. 2164/18 v k.ú. Staré Město u Moravské 

Třebové 

Místní cesta nad OÚ, tj. od Agrony a zpět na komunikaci směrem na Kolberk. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje provedení výběrového řízení na zhotovitele opravy komunikace p.č. 

2164/18 v k.ú. Staré Město u Moravské Třebové Ing. Petrem Vláškem, Karla Poura 311, 533 75 

Dolní Ředice, IČ: 74836994, za částku 20 000 Kč. 

 

 

                Pro      7     Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

Starostka navrhla schválit také Smlouvu o dílo, která se přikládá k výběrovému řízení. Peníze budou 

dopsány až po skončení výběrového řízení a termín realizace do 15. 12. 2023. Paní Burešová se zeptala 

na přibližnou částku, paní starostka řekla, že by počkala, jak dopadne výběrové řízení.   

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Smlouvu o dílo na provedení stavby Oprava místních komunikací 

Staré Město – MK „Nad OÚ“. 

 

 

                Pro     7      Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

Paní starostka přečetla 7 firem, které hodlá předložit Ing. Vláškovi k oslovení.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje seznam firem k oslovení pro přihlášení do výběrového řízení:            

M-SILNICE a.s., SKANSKA a.s., Hroší stavby Morava a.s., STRABAG a.s., SaM Litomyšl a.s., 

EVT Stavby s.r.o., Building Expert s.r.o. 

 

 

                Pro     7      Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 11 bylo schváleno 
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Ad 4) Výměna kotlů v obecní bytovce 

Na minulém jednání zastupitelstva byl tento bod odložen, aby byla provedena poptávka od více firem. 

Nabídku přeložili firma R a M Veselí, pan Ladislav Jokeš, pan Roman Lešinger a Ing. Václav Brabec. 

R a M Veselí původně předložili nabídku ve výši 531 300 Kč, nyní s dodavatelem domluvili slevu 8 %, 

tedy nová cena je 502 680 Kč. 

Pan Ladislav Jokeš předložil nabídku ve výši 596 160 Kč, pan Roman Lešinger přeložil nabídku ve výši 

709 642 Kč a Ing. Václav Brabec předložil nabídku 499 764 Kč. 

Rozdíl mezi nabídkou firmy R a M Veselí a Ing. Václava Brabce jsou necelé 3 000 Kč. Paní starostka 

navrhla ke schválení firmu R a M Veselí, protože s ní má obec dlouhodobě dobré zkušenosti. Spolupráce 

je s nimi skvělá a okamžitě řeší havarijní situace.  

Celkem se jedná o 11 kotlů a výměna bude provedena v měsíci srpnu 2023.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje firmu R a M Veselí, Zahradnická 1042/35, 571 01 Moravská 

Třebová, IČ: 73583022, aby provedla výměnu 11 ks kotlů v obecní bytovce za částku 502 680 Kč. 

 

 

                                        Pro    5    Proti     0   Zdrželi se 2 

Usnesení č. 12 bylo schváleno 

 

 

Ad 5) Osvětlení víceúčelového hřiště 

Osvětlení víceúčelového hřiště na SA je již špatné, proto je třeba jej vyměnit. Celkem byly předloženy    

3 nabídky. Pan Kozák dodal nabídky 2. Nabídka pana Gottwalda, firma ENIKA.CZ s.r.o., ve výši 

186 698 Kč za materiál a bez práce. Pan Kozák vysvětlil, že další nabídka firmy LED svítí, je pouze 

produkt stažený z eshopu, s cenou za 1 ks svítidla s potřebou 12 ks, tj. 81 500 Kč, v ceně není zahrnuta 

práce. Třetí nabídku podal pan Schreiber z Chornic, který podal nabídku kompletní i s demontáží             

a montáží a s dopravou, za cenu 183 720, 59 Kč. Pan Kozák nabídku studoval a chybí mu tam údaj            

o svítivosti, také se mu zdá, že světla mají menší výkon. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje nabídku pana Zdeňka Schreibera, U Hřiště 277, 569 42 Chornice, 

IČ: 88620387 s částkou 183 720, 59 Kč. 

 

                                        Pro     4   Proti    0   Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 

 

Zastupitelé se rozhodli tento bod odložit na další jednání zastupitelstva, kdy bude nabídka doplněna 

požadovanými informacemi o svítivosti.  

 

Ad 6) Cyklostezka – zhotovitel projektové dokumentace 

Byli osloveny 4 firmy. Došly 3 nabídky - od Ing. Raka, od Agroprojekce Litomyšl a od Ing. Březiny 

z firmy Betaprojekt Svitavy. 

Ing. Rak nabídl cenu 598 950 Kč, Agroprojekce Litomyšl nabídla cenu 425 920 Kč a firma Betaprojekt 

Ing. Březina nabídla cenu 541 331, 10 Kč. Nejnižší nabídku poslala firma Agroprojekce Litomyšl. 

Termín plnění 31. 12. 2023. Pan Kozák by chtěl zjistit, zda by se termín dodání projektu mohl posunout 

na 30. 11. 2023, abychom měli čas do konce roku podat vyúčtování poskytnuté dotace od Pardubického 

kraje na projektovou dokumentaci cyklostezky. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zhotovitelem projektové dokumentace cyklostezky firmu 

Agroprojekce Litomyšl spol. s.r.o., Rokycanova 114/IV, 566 01 Vysoké Mýto, IČ: 64255611 za 

částku 425 920 Kč. 

 

                                        Pro    6    Proti    0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

Z 1. února letošního roku máme schváleného projektanta Ing. Tomáše Raka. Paní starostka navrhla 

revokovat usnesení č. 13 z 1. 2. 2023. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje revokaci usnesení č. 13 z 1. 2. 2023. 

 

 

                                        Pro    7    Proti    0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 14 bylo schváleno 

 

Z roku 2018 máme schválenou smlouvu s projektantem Ing. Kuličem na zpracování projektové 

dokumentace na cyklostezku. Proto paní starostka navrhla rovněž revokovat toto usnesení, tedy usnesení 

č. 10 z 28. 11. 2018 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje revokaci usnesení č. 10 z 28. 11. 2018. 

 

 

                                        Pro    4    Proti    0   Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 

 

To znamená, že máme opět dva projektanty. 

 

 

Ad 7) Zafixování ceny plynu pro rok 2024 

Pan Císař, který se nám stará o energie, navrhl, abychom si již zafixovali cenu plynu na příští rok, 

protože ceny stále rostou. Na minulém jednání zastupitelstva doporučoval firmu ČEZ ESCO, nyní 

navrhuje zůstat u stávající firmy Pražská plynárenská, která má pro své stávající zákazníky výhodnější 

cenu. Paní Burešová se zeptala, zda pan Šmída zpracoval nějaké nabídky, jak slíbil na minulém jednání 

zastupitelstva. Pan Šmída vysvětlil, že nezpracovával nabídky, ale zjišťoval situaci, jaká nyní je, 

abychom nejlépe vystihli načasování pro zafixování. Paní Burešová řekla, že si myslí, že pan Císař to pro 

Obec dělá již spoustu let a dělá to dobře. Paní starostka řekla, že si myslí, že čím blíže bude zima, tím 

více cena poroste. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje zafixování ceny plynu pro rok 2024 u Pražské plynárenské a.s., 

Národní 37/38, 110 00 Praha, IČ: 60193492. 

 

 

 

                                        Pro    6    Proti    0   Zdrželi se 1 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 
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Ad 8) Rozpočtové opatření obce č. 5 

Paní starostka navrhla zvýšit rozpočet obce o případný nákup komunální techniky. Jednalo by se              

o traktor, hákový nosič kontejnerů s hydraulickou rukou a příkopové rameno. Celkově by tato investice 

vyšla cca na 4 000 000 Kč včetně DPH. 

Paní Burešová navrhla toto odložit na příště a poprosila by pana Buriánka o zpracování podrobnějších 

informací. Požádala o cenové nabídky a chtěla by vědět, kdo bude stroje obsluhovat, jak se budou 

používat, kdo s nimi bude jezdit. Pan Kozák požaduje hlavně informace o návratnosti. Pan Buriánek 

odpověděl, že stroje budou sloužit obci a jejím občanům, nebudou se pořizovat za účelem výdělečné 

činnosti. Paní Burešová navrhla nechat některé plochy sekat Technickými službami nebo od Správy               

a údržby silnic. Zajímalo by ji, pokud by se teď dalo za novou komunální techniku 4 000 000 Kč, jak 

často bude třeba traktor využitý v zimě. Starostka odpověděla, že možnost sekání obecních travnatých 

ploch jinými firmami nebude vůbec zjišťovat. Četnost sekání trávy a v zimě úklid sněhu se řídí 

klimatickými podmínkami. Pan Kozák se zeptal, jaká by byla doba dodání traktoru. Pan Buriánek 

odpověděl, že 2 měsíce. Dále se pan Kozák zeptal, zda se bude dělat poptávkové řízení. Paní Burešová 

řekla, že musíme počítat, že x milionů bude stát oprava cesty nad OÚ, 4 miliony hasičské auto, další               

4 miliony traktor s příslušenstvím, tak se obává, aby obec měla dostatek financí na cyklostezku. Paní 

starostka odpověděla, že na cyklostezku je třeba požádat o dotace a případně dokrýt úvěrem. 

 

 

Paní starostka dala hlasovat o návrhu paní Burešové odložení nákupu komunální techniky. 

 

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje odložení nákupu komunální techniky 

 

 

                                        Pro    1    Proti    2    Zdrželi se 4 

Usnesení nebylo schváleno 

 

 

Paní starostka dala hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby pan Buriánek na příští jednání zastupitelstva  

připravil poptávku na nákup komunální techniky, abychom mohli požádat o její nákup. 

 

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje připravení poptávky na nákup komunální techniky 

 

 

                                        Pro    5    Proti    1    Zdrželi se 1 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

Starostka navrhla doplnit do rozpočtového opatření č. 5-2023 do výdajové stránky kapitoly Investice – 

komunální technika částku 3 000 000 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření obce č. 5 ze dne 12. 7. 2023. 

 

 

                                        Pro    5    Proti    1    Zdrželi se 1 

Usnesení č. 17 bylo schváleno 
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Ad 9) Žádosti: 

a) o vyjádření k projektové dokumentaci D35 Staré Město – Mohelnice 

Jedná se pouze o úsek dálnice D35 v délce 375 m na našem katastrálním území. Zastupitelstvo obce 

Staré Město nevzneslo žádné připomínky a s předloženou dokumentací souhlasí. 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje Projektovou dokumentaci pro stavební povolení k výstavbě dálnice 

D35 Staré Město-Mohelnice bez připomínek. 

 

 

                                      Pro    7    Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo schváleno 

 

 

b) o finanční dar na dopravu žáků z Petrušova do ZŠ 

Žádost od XXXX XXXX z Petrušova, kteří žádají o příspěvek na dopravu dítěte do ZŠ ve Starém Městě 

od školního roku 2023/2024. Paní starostka připomněla, že jsme všem dojíždějícím dětem z Petrušova 

tento příspěvek dávali. Paní starostka navrhla tento příspěvek proto poskytnout také paní XXXX XXXX 

a panu XXXX XXXX. Paní starostka navrhla částku 5 000 Kč na školní rok. Paní Burešová řekla, že 

chce ještě doplnit, že se tento příspěvek poskytuje proto, protože z Petrušova nejezdí veřejná doprava.   

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar ve výši 5 000 Kč na dopravu žáků z Petrušova do ZŠ na 

školní rok 2023/2024. 

  

                                      Pro    7     Proti   0 Zdrželi se 0  

Usnesení č. 19 bylo schváleno 

 

 

 c) o individuální neinvestiční dotaci 

Žádost od XXXX XXXX o příspěvek na sportovní vybavení. XXXX XXXX hraje aktivně hokej, od 

roku 2020 v Šumperku. Starostka uvedla, že dotace dáváme na akce, které se přímo dotýkají naší obce, 

jedná se o Memoriál Josefa Zobače v nohejbale, PS Háčko, které bezplatně vystupuje na obecních akcích 

a příspěvek na pořádání Dětřichovského memoriálu, který se přímo dotýká naší obce. Jinak individuální 

dotace pro jednotlivé občany jsme již zrušili. Pan Kozák řekl, že si myslí, že pokud se jedná o občana 

Starého Města, který je úspěšný, že by ho chtěl podpořit, navrhl částku 3 000 Kč. Paní Burešová řekla, že 

si myslí, že bychom měli mladé lidi vést ke sportu, tedy by také přispěla. Rozvinula se diskuze o 

podmínkách a pravidlech poskytování individuálních dotací. 

 

Pan David navrhl poskytnout XXXX XXXX částku 5 000 Kč, on sám ví, jak je hokej velice nákladný 

sport. Přihlásil se o slovo pan XXXX a řekl, že si myslí, že když se chce někdo věnovat nějakému 

koníčku, měl by si ho hradit sám, nevidí důvod, proč by to měla hradit Obec.   

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o neinvestiční dotaci na rok 2023 ve výši 5 000 Kč pro XXXX 

XXXX, XXXX XX, XXXX XXXX na sportovní vybavení (hokejka, brusle). 

 

 

                                      Pro    3     Proti  1  Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 
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Hlasování o návrhu pana Kozáka 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o neinvestiční dotaci na rok 2023 ve výši 3 000 Kč pro XXXX 

XXXX, XXXX XX, XXXX XXXX na sportovní vybavení (hokejka, brusle). 

 

 

                                      Pro     3    Proti  1  Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 

 

Hlasování o návrhu paní starostky  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce neschvaluje žádost o neinvestiční dotaci na rok 2023 pro XXXX XXXX, XXXX 

XX, XXXX XXXX na sportovní vybavení (hokejka, brusle). 

 

 

                                      Pro    2     Proti   2 Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 

 

 

 

d) o opravu dvou příjezdových komunikací k chatám v Petrušově 

Odloženo již z minulého jednání zastupitelstva. Obec obdržela dvě žádosti na opravu dvou příjezdových 

komunikací v Petrušově.  

Pan Štol navrhl opravu dvou komunikací v Petrušově zametením, očištěním, vyfrézováním a položením 

recyklátu v tloušťce 10 cm s dvojitým uzavíracím nátěrem za částku cca 682 000 Kč. Pan David se 

zeptal, jestli je to cena i s příkopy. Starostka odpověděla, že jde jen o opravu komunikace. Jiný způsob 

opravy konzultoval pan Buriánek ještě s panem Paulusem, ten navrhl důkladnou opravu komunikací 

včetně jejich odvodnění. Cenu by nám připravil. Přihlásil se o slovo pan XXXX z Petrušova a řekl, že ty 

příkopy jsou tam opravdu velmi důležité. Paní Burešová se zeptala, že na minulém jednání zaznělo, že je 

třeba cestu zaměřit, tak jestli již byla zaměřena. Pan Šmída odpověděl, že cesta zaměřena teprve bude. 

Paní starostka by chtěla požádat pana Pauluse, aby do konce tohoto roku upravil alespoň příkopy             

a v příštím roce by se opravy cest provedly.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje vyčlenění finanční prostředků na rekonstrukci dvou příjezdových 

komunikací k chatám v Petrušově do rozpočtu roku 2024.  

 

                                      Pro    7    Proti   0  Zdrželi se  0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 

e) o dar na podporu sociálních služeb – Centrum J.J.Pestalozziho, o.p.s., Chrudim 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje žádost o neinvestiční dotaci na rok 2023 pro Centrum J.J. 

Pestalozziho, o.p.s., Štěpánkova 108, 537 01 Chrudim, IČ: 25918974 na podporu sociálních služeb. 

 

 

                                      Pro     0    Proti   4 Zdrželi se 3 

Usnesení nebylo schváleno 
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Ad 10) Pozemky: 

 

a) pronájem p.č. 826/25 o výměře 275 m² a p.č. 102/2 o výměře 22 m² v k.ú. Radišov 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem p.č. 826/25 o výměře 275 m² a p.č. 102 o výměře 22 m², 

ostatní plocha – jiná plocha v k.ú. Radišov panu XXXX XXXX, bytem XXXX XX, XXXX XXXX. 

 

                                      Pro    7     Proti   0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 21 bylo schváleno 

 

 

 

b) prodej p.č. 826/26 o výměře 85 m² a 826/27 o výměře 54 m² v k.ú. Radišov 

Jedná se o narovnání vlastnických vztahů.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p.č. 826/26 o výměře 85 m² a 826/27 o výměře 54 m² 

ostatní plocha v k.ú. Radišov paní XXXX XXXX, XXXX XX, XXXX XXXX za cenu 60 Kč/m². 

Veškeré poplatky spojené s prodejem uhradí kupující. 

 

                                      Pro    7    Proti  0 Zdrželi se 0 

Usnesení č. 22 bylo schváleno 

 

 

 

Ad 11) Různé: 

a) Stížnost – Městský úřad Moravská Třebová 

Paní starostka informovala, že podala stížnost na jednání Ing. Pavla Báči, vedoucího odboru životního 

prostředí Městského úřadu v Moravské Třebové. Byla by ráda, aby jednala s jiným odborem životního 

prostředí. 

 

 

 

 

Ad 12) Diskuze 

Přihlásil se o slovo pan XXXX a zeptal se, kdo zaplatí projekt cyklostezky. Paní starostka odpověděla, že 

žádná smlouva podepsaná nebyla a projekt také nemá, takže obec určitě nic platit nebude. Dále se pan 

XXXX zeptal na objekt, ve kterém bydleli XXXX. Přijde mu škoda, že se tento objekt dále nevyužívá, 

dle něj by se měl spravit a dále pronajímat. Starostka odpověděla, že zatím není jasné, jak se bude objekt 

dále využívat.   

Přihlásil se o slovo pan XXXX a řekl, že mu nepřijde správné, že se neschválil žádný příspěvek pro 

sportovce, protože tito sportovci něco dokázali a mohli by reprezentovat obec Staré Město. Nepřijde mu 

spravedlivé, že příspěvek na svou činnost dostala Ing. Helena Gálová, dle něj by se to dalo považovat za 

zneužití pravomocí, protože je to její předmět podnikání. Paní Kejdová řekla, že Ing. Gálová dělá akce 

pro obec, reprezentuje obec. Dětí tam má více a nyní si požádala poprvé. Přihlásil se o slovo pan XXXX 

a řekl, že je hrozně složité stanovit podmínky pro získávání individuálních dotací.  

 

 

 

 

 



11 

  

Ad 13) Závěr 19:23 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 20. 7. 2023 
 

Zapisovatel: Jana Kejdová  …………………………… 

 

 

Ověřovatelé:     
                      ………………………………dne………………………. 
    Jiří Šmída 

 

    ………………………………dne………………………. 
    Martin Buriánek 
 

Starostka:     ………………………………dne……………………….. 
    Jarmila Řezníčková  
 

 

 

 

Vyvěšeno dne: 21. 7. 2023 
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